
Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr XVII/2020 

XVII Sesja w dniu 26 lutego 2020 
Obrady rozpoczęto 26 lutego 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:54 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 Radnych. 

Ponadto w sesji udział wzięli : Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar Z-ca Burmistrza 

Roman Kamiński, Skarbnik Gminy Sekretarz Gminy Krystyna Krężel, Przedstawiciele 

Administracji Samorządowej, Sołtysi W si. 

Obecni: 

I. Krzysztof Adamski 
2. Stanisław Brejwo 
3. Alfred Długosz 
4. Tadeusz Doliński 
5. Radosław Jarosz 
6. Janusz Kallus 
7. Janusz Kędzia 
8. Andrzej Konwiński 
9. Joanna Kozioł 
10. Rafał Lasek 
11. Tomasz Michalak 
12. Adam Michalewski 
13. Józef Mrozek 
14. Jan Myślecki 
15. Zdzisław Pięch 
16. Grażyna Popek 
17. Piotr Rewienko 
18. KrzysztofRychel 
19. Piotr Sitnik 
20. Justyna Ślusarczyk 
21. Marek Wojna 

I. Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
I) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 
Sesję Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia i stwierdził, 
że na sesji obecnych jest 21 Radnych zatem obrady i podejmowane uchwały są prawomocne. 



2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Piotr Rewienko -złożył interpelacje na piśmie w sprawie zamknięcia gminnego 
,,Orlika" http://kluczbork.esesia.pl/transmisia/5484/xvii-sesia-rady-mieiskiei-w-kluczborku-
26-lutego-2020r.htm 

Tomasz Michalak zapytał -kiedy byłyby realne szanse na wykonanie inwestycji - Droga przy 
ul. Generała Maczka? 
http://kluczbork.esesia.pl/transmisia/5484/xvii-sesja-rady-miejskiei-w-kluczborku-26-lutego-
2020r.htmv 

Przed przystąpieniem do punktu 3 porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
Janusz Kędzia przekazał prowadzenie dalszej części obrad Wiceprzewodniczącemu 
Rady Miejskiej Piotrowi Sitnikowi . 

3. Podjęcie uchwal: 
-opinie Komisji 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik poprosi! Przewodniczących Komisji 
o odczytanie opinii. 

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej 
Na posiedzeniu w dniu 25 lutego 2020 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przygotowane projekty uchwal. 
Przewodniczący Komisji Jan Myślecki 

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki 
Na posiedzeniu w dniu 26 lutego 2020 r. analizując materiały na sesję Komisja: pozytywnie 
zaopiniowała przygotowane projekty uchwal. 
Przewodnicząca Komisji Grażyna Popek 

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych 
Na posiedzeniu w dniu 26 lutego 2020 r. analizując materiały na sesje Komisja: 
-pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwal. 
Przewodniczący Komisji Zdzisław Pięch 

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej 
i Ochrony Środowiska 
Na posiedzeniu w dniu 21 lutego 2020 r. analizując materiały na sesję Komisja: 
- pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwal. 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Doliński 

Po doczytaniu opinii przystąpiono do podjęcia uchwal : 
I) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości stanowiących własność 
Powiatu Kluczborskiego; 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
KrzysztofRychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Rewienko 

Uchwala została podjęta i nadano jej Nr XVIl/277/20 

4) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty; 
Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brej wo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, KrzysztofRychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 

Uchwała została podjęta i nadano jej Nr XVII/278/20 

5) w sprawie zmiany uchwały nr L/490/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 29 maja 2018 
r. w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Kluczbork miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr L/490/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 29 maja 2018 r. 
w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Kluczbork miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, KrzysztofRychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, KrzysztofRychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 

Uchwala została podjęta i nadano jej Nr XVIl/282/20 

9) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kluczbork do Spółki -Powiatowe 
Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku; 

Radny Piotr Rewienko -zapytał -800 tyś które Gmina zainwestuje w udziały na co ma być 
przeznaczone ? 
Starosta Powiatu Kluczborskiego Mirosław Birecki - doposażenie w sprzęt w ramach 
projektu http://kluczbork.esesja.pl/transmisja/5484/xvii-sesja-radv-miejskiej-w-kluczborku-
26-lutego-2020r.htm 

Wiceprzewodniczący Piotr Sitnik -czy inne samorządy też współpracują z Powiatem w 
sprawie szpitala ? 

Starosta Powiatu Kluczborskiego Mirosław Birecki- Gmina Kluczbork wchodzi jako pierwsza 
liczę ze pozostałe dołączą http://kluczbork.esesja.pl/transmisja/5484/xvii-sesja-rady
miejskiej-w-kluczborku-26-lutego-2020r.htm 

Radny Piotr Rewienko - 200 tyś na środku bieżące - jakie to środki bieżące ? 
Starosta Powiatu Kluczborskiego Mirosław Birecki- środki na remonty. 

Radny Krzysztof Adamski- jaka jest strata szpitala? 
Starosta Powiatu Kluczborskiego Mirosław Birecki- zadłużenie ok 3 
mln.http ://kl uczbork.esesj a. p 1/transmisj a/ 5484/xvii-sesj a-rady-miejskiej-w-kl uczborku-26-
lutego-2020r.htrn 
Radny Piotr Rewienko- czy 800 to jednorazowa kwota czy co roku? . Szpital powinien być 
publiczny. 
Starosta Powiatu Kluczborskiego Mirosław Birecki - Szpital powinien być publiczny należy 
go oddłużyć. Tylko przy pomocy samorządu szpitale powiatowe będą funkcjonować. 
http ://kl uczbork. esesj a.pl/transmisja/ 5484/xvii-sesj a-rady-miej ski ej-w-kl uczborku-26-1 utego-
2020r.htm 

Radny Piotr Rewienko -Jaka jest perspektywa budowy łącznika? 

Starosta Powiatu Kluczborskiego Mirosław Birecki -będziemy starać się szukać środków 
zewnętrznych do realizacji tego zadania. 

Radny Jan Myślecki- czy spółka prawa handlowego podlegałaby oddłużeniu? Starosta 
Powiatu Kluczborskiego Mirosław Birecki-http://kluczbork.esesja.pl/transmisja/5484/xvii
sesja-rady-miejskiej-w-kluczborku-26-lutego-2020r.htrn 
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miasta w marcu br. 

Radny Andrzej Konwiński- droga ul. Generała Maczka -wniosek był składany we wrześniu i 
liczę, że będzie ona wykonana. 

Radny Tadeusz Doliński- czy kluby młodzieżowe będą mogły liczy na rekompensaty za 
korzystania z Orlika. 

Burmistrz Miasta Kluczborka -dzieci i młodzież (kluby) korzystają bezpłatnie z „Orlika" 

http://kluczbork.esesja.pl/transmisja/5484/xvii-sesja-rady-miejskiej-w-kluczborku-26-lutego-
2020r.htm 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres miedzy sesjami. 

1) opinia Komisji Rewizyjnej, 

Opinia 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku 

Na posiedzeniu w dniu 24 lutego 2020 r. Komisja dokonała analizy sprawozdania 
z działalności Burmistrza Miasta za okres między sesj arni. 

Wyjaśnień udzieli! Burmistrz Miasta w następujących sprawach: 
Zarządzenia : 

A-6. z dnia 22.01.2020 r.- w sprawie uruchomienia rezerwy ogólnej budżetu gminy w 2020 

roku 
A-8. z dnia 29.01.2020 r.-w sprawie powołania koordynatorów do spraw dostępności 

w Urzędzie Miejskim w Kluczborku; 

Umowy- aneksy : 
B-26 -z dnia 16.01.2020 r.-umowa partnerska- Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania 
„Dolina Stobrawy" ul. Moniuszki Kluczbork -realizacja operacji w ramach planu działania 
krajowej sieci obszarów wiejskich na lata 2014-2020, plan operacyjny na lata 2020-2021 
o nazwie „Wydanie albumu promującego dziedzictwo obszaru działania Stowarzyszenia LGD 
Dolina Stobrawy"; 

B-32 - z dnia 28.01.2020 r.-umowa- Jan Jurkowski -Zakład Budowlano-Remontowy 
JURKOWSKI ul. Powstańców Śląskich 34 Kluczbork -,,Rewitalizacja miasta Kluczborka 
poprzez podniesienie jakości przestrzeni publicznej oraz zapobieganie i przeciwdziałanie 
wykluczeniu społecznemu - rewitalizacja terenu po byłej Pamprze w Kluczborku
wyposażenie kawiarni"; 
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Sprawozdanie Komisji Skarg z działalności za okres między sesjami 

Na posiedzeniu w dniu 20 lutego 2020 r. Komisja Skarg rozpatrzyła petycję. 

I. Petycja w sprawie obniżenia kosztów dzierżawy boksów, obniżenia stawek 
podatku od nieruchomości i zwolnienia przedmiotowego w sprawie opiat za 
parkowanie wystosowana przez przedsiębiorców dzierżawiących boksy 
handlowe na terenie Targowiska Miejskiego. 

Komisja wystosowała pismo do Miejskiego Zarządu Obiektów Komunalnych w Kluczborku 
z prośba o udzielenie informacji niezbędnych do rozpatrzenia petycji. 

I. Justyna Ślusarczyk 

2. Joanna Kozioł 

3. Adam Michalewski 

4. Jan Myślecki 

Glosowano w sprawie: 

Przewodniczący Komisji Skarg 
Janusz Kallus 

Sprawozdanie Komisji Skarg z działalności za okres między sesjami .. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

7. Sprawozdanie z udzielonych umorzeń należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny za II półrocze 2019 roku. 
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania z udzielonych umorzeń należności pieniężnych 
mających charakter cywilnoprawny za II półrocze 2019 roku. 
8. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za rok 2019. 
Radni zapoznali się ze sprawozdaniem i nie wnieśli uwag do w/w sprawozdania 
9. Informacja Burmistrza Miasta Kluczborka o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w 
art.36 ust.1-3 i ust.5 i wydanych decyzjach, o których mowa w ust.6 i 7 ustawy z dnia 27 
marca 2003 r. o zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2018 r.poz.1945 z późn.zm.) za 
okres od 01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. 
Radni zapoznali się z informacja i nie wnieśli uwag. 
10. Wolne wnioski i informacje. 
Radny Piotr Rewienko - tematy sesji są podzielone dziękuje p. Burmistrzowi 
-poprosił o sprawdzenie czy nie ma starych zniszczonych tablic z nazwami ulic ( budynek 
Armii Krajowej) 
-S 11 -spotkanie z przedstawicielami dróg krajowych czy z Urzędu w imieniu mieszkańców 
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